
Saksprotokoll i Utval for opplæring og helse - 14.03.2017  
 
Emil Gadolin (A) bad om fylgjande : 
 

«Ber om at administrasjonen kommer tilbake med en sak om hvilke investeringer som skal dekkes 
over de investeringsmidler som omhandles i PS 30/17. 
 
I tillegg bes administrasjonen gjøre greie for hvilke utstyrs- og inventar-investeringer som normalt 
blir dekket av byggeprosjektmidler ved nybygg, ombygging og rehabilitering av videregående 
skoler.» 

 
Fylkesdirektør opplæring og utvalsleiar orienterte om at dei planlegg ein utanlandstur for utvalet. Dei vil 
kome tilbake til tid og stad. 
 
Utvalsleiar opplyste at han kan stille på møte i yrkesopplæringsnemnda ved behov.  
 


